

Title (en)

Water-walking apparatus.

Title (de)

Vorrichtung zum Gehen auf Wasser.

Title (fr)

Ensemble permettant de marcher sur l'eau.

Publication

EP 0065897 A1 19821201 (FR)

Application

EP 82400792 A 19820430

Priority

- FR 8108950 A 19810504
- FR 8201009 A 19820122

Abstract (en)

The invention relates to a water-walking apparatus consisting of a pair of floating units each formed from a rigid frame equipped with at least one float and from a platform provided with submersible means for holding the user's foot which do not hamper the vertical movement of the heel relative to the sole of the foot and which comprise an instant-release safety element. The means (4) for holding the foot consist of a stop (5) having the shape of a slipper front portion, adapted to receive the front of the foot, and of a flexible and/or elastic rear holding element (6) adapted to the contours of the heel. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un ensemble permettant de marcher sur l'eau, constitué d'une paire d'unités flottantes formées chacune d'une armature rigide munie d'au moins un flotteur et d'une plateforme pourvue de moyens immergables de retenue du pied de l'utilisateur qui n'entravent pas le déplacement vertical du talon par rapport à la plante du pied et qui comportent un organe de sécurité à ouverture instantanée. Les moyens de retenue (4) du pied sont constitué d'une butée (5) revêtant la forme d'une portion avant de chausson adaptée à recevoir l'avant du pied et d'un organe de retenue arrière (6) souple et/ou élastique, adapté à contourner le talon.

IPC 1-7

A63C 15/06

IPC 8 full level

A63C 9/00 (2012.01); **B63B 34/56** (2020.01); **B63B 35/81** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63C 9/00 (2013.01 - EP US); **B63B 34/56** (2020.02 - EP)

Citation (search report)

- [Y] FR 945210 A 19490428
- [Y] DE 135604 C
- [A] FR 2376672 A1 19780804 - CHAUDRONN PLAST IND EXPLOIT [FR]
- [A] FR 837885 A 19390222
- [A] CA 961063 A 19750114 - HARRADINE HUBERT W
- [A] FR 1398233 A 19650507
- [A] FR 720242 A 19320217

Cited by

US5593334A; FR2595050A1; FR2689480A1; FR2839942A1; FR2538708A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0065897 A1 19821201

DOCDB simple family (application)

EP 82400792 A 19820430